
 

 

 

 

MOTIE onderzoek realisatie Klimbos 
 
De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 7 november 2023 
 
Constaterende dat: 

- De gemeente Rijswijk een verder groeiende stad wordt 
- Er weinig te beleven valt voor onze jongeren 
- Een klimbos economische aantrekkingskracht kan geven aan onze stad 
- Bomen zijn belangrijk voor het milieu. Uit onderzoek blijkt dat een klimbos niet tot schade 

aan bomen leidt. 
- Beter voor Rijswijk ziet in het Wilhelminapark een mogelijkheid voor de realisatie van een 

klimbos. Onze Rijswijkse jongeren kunnen hier ook leren waarom bomen belangrijk zijn. 
- In een klimbos komen ontspanning en natuureducatie samen.  
- Beter voor Rijswijk betreft wordt er met een planologisch onderzoek gekeken naar de 

mogelijkheid en wenselijkheid van een klimbos in Rijswijk 

 
Verzoekt het college: 
Een planologisch onderzoek te doen naar de mogelijkheid van een klimbos in Rijswijk. En ons daar 
vóór het kaderdebat 2024 over te informeren zodat we deze mogelijkheid mee kunnen nemen in de 
daar te nemen besluiten. 
 
En gaat over tot de orde van de dag 


